

Содержание

Экономические науки

Воронкова О.В. Макроэкономические аспекты строительства Северного широтного хода	5
Редькина Т.М., Соломонова В.Н., Ефимов Д.С. Тенденции развития лесного комплекса РФ в условиях ограничений	9
Semenova Yu.E., Khnykina T.S. The Main Trends in the Organization of Retail Sales in Turbulent Conditions	13

Архитектура и строительство

Зубарев К.П., Рынковская М.И. Расчет нестационарного тепло-влажностного режима в различных климатических зонах влажности России.....	17
Kholodov S.P., Kholodov V.S., Shevchenko V.M. The Effect of the Base Shape of the NIISK Design on the Specific Bearing Capacity of Bored Piles	24

Contents

Economic Sciences

Voronkova O.V. Macroeconomic Aspects of the Construction of the Northern Latitudinal Railway.....	5
Redkina T.M., Solomonova V.N., Efimov D.S. Trends in the Development of the Forest Complex of the Russian Federation under Restrictions.....	9
Семенова Ю.Е., Хныкина Т.С. Основные тренды организации розничных продаж в турбулентных условиях	13

Architecture and Construction

Zubarev K.P., Rynkovskaya M.I. Calculating the Unsteady-State Heat and Moisture Regime in Various Humidity Climatic Zones in Russia	17
Холодов С.П., Холодов В.С., Шевченко В.М. Влияние формы пяты конструкции НИИСК на удельную несущую способность буронабивных свай.....	24